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Tilstede: 
 
Anette Kure    President  
David Eilertsen,  Styremedlem   
Ann-Kristin Stubberød Styremedlem  
Britt Eli Pedersen   Styremedlem 
Oddbjørn Hanssen  Visepresident  
 
Tom Edvard Ravndal   Varamedlem 

Gudrun Høie   Varamedlem 

 
 
Morten Sandnæs           Generalsekretær 

 
Forfall:   
Christian Andresen  Styremedlem  
Thor Hyllegård  Sportssjef 
 
 

Saksliste: 

SAK 2023.114 B  Godkjennelse av dagsorden 
 

Beslutning: 
Forslaget til dagsorden ble godkjent 

SAK 2023.115 B  Godkjennelse av protokoll 
Styreprotokoll fra 22/11 ble behandlet. 

 
 
Beslutning: 
Protokollen fra 25/10 ble godkjent 
 

SAK 2023.116 R  Rapport – Administrasjon 
• NIF 

o I forslag til ny fordeling av post 2 og 3 kommer NBF 

godt ut. Mer om dette under økonomi 

o Fordeling av midler fra KUD til NIF som deretter 

fordeles på post 1-4 for 2024 ble god. Mer under 

økonomi. 

o 8 desember deltok NBF ved gensek og president i 

møte med NIF gensek og president. Opplever en 

god dialog og forståelse for våre utfordringer. 



o Ny internasjonal veileder og strategi er laget og 

publisert av NIF. Ligger her Internasjonal veileder 

(idrettsforbundet.no). Alle må lese til neste møte. 

Saken diskuteres videre der. 

 

• UWW 

o Ser fortsatt ut som at EM blir i Romania. Tidsplan er 

publisert (GR først). 

o Ser ikke ut til at vi klarer å stille på det Europeiske 

årsmøtet. 

o Gudrun reiste på trenerkurs til Paris. Viste seg at 

arrangør/UWW hadde flyttet om på planer uten å 

informere alle deltagere/land. Kurset var ferdig når 

Gudrun skulle begynne. UWW har lagt seg flat og 

beklaget. Vi får refundert alle kostnader. 

o IOC har gjort et vedtak på at alle «nøytrale deltagere 

(AIN)» får delta i OL. 

 

• Annet adm 

o Vi må ha en gjennomgang av vårt antidopingarbeid. 

Skulle vært på agenda tidligere, men må nå settes 

opp på neste møte. Vil gjerne ha med sportssjef på 

dette og utsettes derfor til han er tilbake. 

o Morten har fått kontakt med KUD. Venter nå på 

tilbakemelding om dato for møte i forhold til mulig 

VM i HB og Bryting. 

o Kontoret skal bygges om. Fikk på kort varsel beskjed 

om at vi må ut av kontorene denne uka. 

o Informasjonsmøte etter styremøte Tirsdag 19/12 kl 

2100 

  

• Utvikling 

o Trenerkurs del 2 denne helgen. God deltagelse på 

ca 10 stk. Praktisk tilpasset. Arrangeres på LBK 

o Avsluttet NC 23 forrige helg og utdelte 

sammenlagtseiere.    

o Planlegger kommende Norges Cup. 

Styringsdokumentet for NC justeres, og mye blir likt 

NC som var i gamle dager.  

o Fått på plass ny kalendervisning på nettside. En 

felles kalender som tar for seg alle arrangementer 

enten det er Smoothcomp eller TR/Isonen eller div. 

Kurs 

o Noen utfordringer med mail listene til enkelte 

klubber. Er i dialog med support fra Syse.  

o Har laget malverk som klubber kan opprette i Isonen 

ved sine arrangement. Gode tilbakemeldinger på det 

og holder dialog med NIF digital for utviklingens del.  

o Hatt dialogmøte og befaring med Gulset som 

arrangør av U/J NM.  

https://www.idrettsforbundet.no/tema/internasjonal-veileder/
https://www.idrettsforbundet.no/tema/internasjonal-veileder/


o Sett videre på arrangementsystemet Smoothcomp 

og utfordringene der. Mye trøbbel med Smoothcomp 

i helgen. Oppsett, hvilken drakt, 2t. forsinkelse.  

Tilbakemeld fra dommerne og klubber.  
Min innstilling er å fortsette med Liga-DB systemet 

inntil Smoothcomp kan levere på lik linje mer TR.  

 

Para 
o Emilie på fagseminar “En idrett for alle – Hva 

hemmer og hva fremmer en idrett for alle?” i regi av 

BHSS og Lippestad 

o Utprøvningsdag parabryting i SP09 23. Januar. 

Promofilm vil også spilles inn denne dagen. 

(Krafttak-prosjektet) 

o Åpen Kampsportdag i VTIK blir 13. april i Tønsberg. 

Vil kombineres med en klubbsamling med fokus på 

paraidrett for klubber med kampidretter i kretsen 

(Lottstift-prosjektet).  

o HK ikke lenger ansatt som prosjektkonsulent para. 

Prosess for nyansettelse i stillingen er i gang.  

o Første midtveisrapportering på klubbene i Lottstift-

prosjektet er sendt ut 

o Videobanken er snart ferdigstilt. Emilie har sett 

første utkast, og den forventes klar før jul. 10 videoer 

på ca. 30sek-1min om hvordan ulike øvelser kan 

tilrettelegges og generelt om tilrettelegging. To 

utøvere som viser øvelsene. 

• Andre ikke olympiske grener 
o Referat fra deres møte ligger i styremappa 

o  

 

• Breddekomiteen 

o Referat fra møte ligger i styremappa 

o Har vi fått respons på forespørsel om ny leder internt 

i komiteen? 

o Forslag på styringsdokument Norges Cup ligger i 

styremappa. I hovedsak ført i pennen av komiteen. 

Adm har lagt inn forslag til endringer. 

o  

• Sumo 

o Ikke mottatt saksgrunnlag i forhold til et mulig 

Europacup arrangement høsten 2024. 

• Håndbak 

o God erfaring med Smoothcomp på siste NC - “må” 

gjøre noen tilpasninger for å underlette 

stevnesekretær gjerningen. 
o Oppsummering NC 2023 – 5 runder, 7 nasjoner, 23 

norske klubber, 275 unike utøvere, 1363 “enteries”, 

2726 kamper, 90 timer opplastet på YouTube, kr 



146’ i pengepremier, 54 NC-belter hvorav 6 til odel 

og eie. 

o Henvendelser på nye/revitalisert klubb-miljøer, 

særlig i Nord-Norge (Øksfjord, Tromsøstudentenes 

IL, Gibostad, Harstad, Fauske AK, m.fl.) 

• Fristil menn 

o Har ikke fått kontaktet Sverige om et mulig 

samarbeid. 

• Dommerkomiteen 

o   

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 
Styret skal gi tilbakemelding på NC styringsdokumentet innen 2 januar. 
 

SAK 2023.117  R  Rapport Sport 
 
Morten orienterte om sportslig status. 
 

• Status ungdom og junior menn/kvinner 

• Status senior menn 

• Status senior kvinner 

Årlig samhandlingsmøte med OLT er gjennomført og god 
informasjon begge veier ble utvekslet. 
. 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 

SAK 2023.118 B Økonomi 
 
Oppdatert fil med regnskap og estimat for 2023 ligger i styremappa. 
 
Sumo har laget et godt dokumentert budsjett (se i styremappa). Adm er 
usikker på kostnader forbundet med å arrangere internasjonalt stevne 
høsten 2024. Ligger ikke noe i budsjett 
 
Fortsatt stor usikkerhet med tanke på post 2, 3 og 4 tildelinger i 2024. 
Kommer en del endringer som vil slå positivt ut for oss. Har korrigert 
forventninger/estimat noe. Adm mener vi fortsatt er nøkterne i 
budsjetteringen for 2024. 

 
Styret ble informert om at vi er i reforhandling med Thon Hotels. 
 

Beslutning: 
Styret besluttet å vedta det forelagte budsjettet. 
 



SAK 2023.119 B Stevnesystem 
Alternativene på stevnesystem er Smoothcomp og Ringer. 
Smoothcomp har nå vært testet ut på noen brytestevner og har helt 
åpenbare mangler. 
 
Inntil disse manglene er «fikset» ønsker NBF ikke å jobbe videre med 
dem. Det er større endringer på gang i Ringer systemet som vi håper 
langt på vei vil løse de utfordringene vi har fremover. 
 
Håndbak har også testet Smothcomp og er mer fornøyde (selv om det 
også for dem er noe som må «fikses»). HB vil derfor fortsette med 
Smothcomp. 
 
Det ligger per i dag ingen krav til arrangører om hvilket stevnesystem 
som skal benyttes, men NBF må som et minimum kunne kreve at det 
foretas en sjekk av lisens og klubbtilhørighet. Alle resultater bør også 
kunne samles i en felles database. 
 
 

Beslutning: 
Styret besluttet at det jobbes videre med begge systemer, men at det 
på et tidspunkt må velges en hovedleverandør som tilfredsstiller de 
krav vi har. 
 

SAK 2023.120 B Forbundsting 2024 
 
Anette har kontaktet valgkomiteen i forhold til deres arbeid. De vil 
forsøke å starte sitt arbeid med et møte før jul. 
 
Morten har dialog med lovkomiteens leder i forhold til redigering av lov 
og tilleggsbestemmelse. I første omgang for å tilpasse våre lover til NIF 
sine etter idrettsting i 2023. 
 
Dommerkomiteen er i gang med å utarbeide div forslag til 
forbundstinget 
 
Opprettet egen mappe under neste styremøte med saker som må 
vurderes fremmet. 
 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 

 

SAK 2023.121 B NBFs kanaler på sosiale medier, pressemeldinger 
Det har kommet inn en lengre forespørsel om hvordan og hva vi legger 
ut saker på våre nettsider og sosiale media. 
 
Per i dag har NBF en nettside hvor grenene har hver sine undersider. 
Saker en mener har interesse for flere av grenene legges på forsiden. 
 
I våre sosiale medier er det i dag noe mer uklart hvordan ting er bygget 
opp. Håndbak har en egen Facebook side, ikke olympiske grener har 



en egen side og så er det en for bryting, hvor innholdet er noe mer 
uklart. Samme gjelder Instagram. 
 
Sumo har bedt om at tre saker ifm Sumo NM legges på fremsiden av 
Bryting.no og at sakene også legges på Facebook og Instagram sidene 
til «bryting» 
 
Fra januar 2024 har vi ikke lengre tilgang til NTB sin løsning hvor vi kan 
sende ut pressemeldinger. 
 
 

Beslutning: 
Styret besluttet at sakene Sumo ønsker lagt ut før NM gjøres som 
beskrevet. 
 
På styreseminar i februar tas det en gjennomgang av medietrategi og 
oppbygging av våre nettsider og sosiale medier. 

 

SAK 2023.122 B Eventuelt 
 

Styret ba om å bli informert om ting som er «nice to know». Eksempel 
mulige internasjonale overganger på utøvere. 

 
 
Mer var ikke til behandling. 
 
 
Oslo 13.12.2023 
 
 
 

Anette Kure   Oddbjørn Hansen   Britt Eli Pedersen 
President   Vise President   Styremedlem 
 
 

   
David Eilertsen  Ann-Kristin Stubberød  Gudrun Høie  
Styremedlem    Styremedlem    Varamedlem   
 
 
 

Morten Sandnæs 
Generalsekretær 


